



(le texte français suit)

June 15, 2022

Dear Colleagues,

Further to yesterday's industry call and the specific question relating to unvaccinated Canadian crew members operating inbound international flights and whether they would still be exempt from the testing and quarantine requirements upon entry.

We have confirmed with the Public Health Agency of Canada that Canadian unvaccinated crew members that cross the border while performing their duties or for the immediate purpose of performing their duties continue to be exempt from most COVID-19 border requirements. They must continue to use ArriveCAN to submit their travel details. Crew members continue to be exempt from pre-entry testing, tests in Canada and quarantine requirements.

Thank you,

Aviation Security Directorate

.....

Le 15 mars 2022

Chers collègues,

Suite à l'appel de l'industrie d'hier et à la question spécifique concernant les membres d'équipage canadiens non vaccinés qui effectuent des vols internationaux entrants et s'ils sont toujours exemptés des exigences d'essai et de quarantaine à l'entrée.

Nous avons confirmé avec l'Agence de la santé publique du Canada que les membres d'équipage Canadiens non-vaccinés qui traversent la frontière dans l'exercice de leurs fonctions ou dans le but immédiat d'exercer leurs fonctions continuent d'être exemptés de la plupart des exigences reliées à la COVID-19 à la frontière. Ils doivent continuer à utiliser « ArriveCAN » pour soumettre les détails de leur voyage. Les membres d'équipage continuent d'être exemptés des essais avant l'entrée, des essais au Canada et des exigences de quarantaine.

Merci,

La Direction de la Sûreté aérienne